
Wetseras vönner

Styrelsemöte 413-L8, kl 16, Epokgården

Deltagare: Johan Lindqvist, Hans-Olov Thilander, Bertil Lundström, Björn Björebäck, Anders

Öström, Jan-Erik Ax6n, Peter Fäldt. Anneli Häyr6n anmält förhinder

1) Föregående miites protokoll
inga kommentarer

2) Status arbetet med Wetsera {Acke, Björn, Anders, Johan)

- Täckningen/presenningen; KIart, men presenning behövs till masterna

- Tätning Johan och Björn avrapporterar
Johan har skickat bilder på Wetsera till Jesper Faurholt, lobigroup (Danmark) och Henrik

Helstad, Henriks båt by,gg och smide (Stefan Wikström hade meddelat Henrik vårt intresse).

lngen har återkommit. Acke berättade att Henrik har varit i kontakt med honom och

meddelat aff han har Wå persofler som kan dreva from mitten av april. Vi diskuterade också

förslag om att vi drevar själva efter blivit utbildade.
Björn har inte lyckat få hit någon från företaget som gör limkittet för att kolla på Wetsera. De

måste kunna säga att det kommer att fungera med deras material och i så fall under vilka

förutsättningar, tex renslipat. -.

Slutsats/beslut:

Eftersom vi inte har något klart fungerande förslag med tid och pris, då Wetsera ska vara i

sjön i juni, fortsättervi som tidigare sagt att undersöka de båda alternativen.
- Björn försöker få hit "limkittsföretaget'' till vårt arbetslplaneringsmöte den 1213 pä

Wetsera/Epok-gården.

- Acke kontaktar Henrik om att han behöver komma till Wetsera för att kolla förutsättningar

för drevning och tid/pris. Johan kolla även med Stefan och Henrik då mailsvar saknas från

dem.
- Däck; Tätmassa (Sika?) för däcket har vi fått men kan inte läggas förrän temperatur är minst
+10. Däcket nästan helt lagt, bara lite i aktern kvar. Har ej kunnat läggas då bord saknas pga

basningen ej kunnat utföras då vattentanken frusit. Det harvarit kallt!

- Propelleraxel; Svårt få loss och det är glapp i hylsan. Behöver sågas upp.-... Acke arbetar

vidare.
- Relingen; ska endast bytas ifören där den var riktigt dålig/saknas.

- En ny "linolja"; som kan användas på beslag och trä visas på nästa arbets/planeringsmöte.

Anders har kontakten. Ska tex kunna användas till masterna.

-Masterna: På förra arbets/planeringsmötet kom vi fram till att det borde kunna gå att
använda de mastämnen vi har. Björn/Kalle har kollat och vi kan åtminstone användas till en

av masterna.

- Värmepump till Wetsera; Björn kontaktar firma för inköp av värmepump till Wetsera.

Kostnad ca 23.000:-

- Arbets/planerings-möte Wetsera på måndag t2l3 kl lO.
OBS! tänk på faran med linolja och även vi kapning av metall och svetsningl tas upp på

arbetsmötet den 1213.

3) "Däcklagsfest'' 1,613kl18 (Berti[
Vi planerar för att vara hos Anders. Anders står för lokal, bord, stolar, grill, badbalja... Bertil



4l

s)

6)

7l

8)

ordnar med mat och dricka. Anders ordnar transport.

Anställningar (Johan/Bertil)

- Erik Gustavsson, son till Micke, kommer att vara praktikant i maj under Wå veckor. Johan

har pratat med Micke samt stämt av med Karl-Oskar att ok.

- Nu arbetar Kim och Sören inte mycket på Wetsera. Ska vi försöka få med Fredrik för att
jobba med inredning till hösten? Kan vi få Kim att göra "styrpulpeten" i sin verkstad?

Ekonomi (Peter)

Peter redogjorde för ekonomin, både Arvsfondskontot och ekonomin i övrigt'

Arvsfondens pengar tar slut i mitten av april enligt Peters beräkningar.

Peter har fått ok från Arvsfonden att komma med slutredovisning L7 /6-L8. Som det verkar

idag behövs bara en ekonomisk redovisning som är reviderad av en revisor-

Gästhamnsverksamheten och östhammars kommun (Bertil )

Bertil redogiorde för turerna kring upphandling av gästhamnen. Han har vid ett flertal

tillfällen varit i kontakt med flera tjänstemän och de meddelar att varje gång att den kommer

ut i nästa vecka..... Senaste beskedet att det kommer bli en förenklad upphandling dvs under

1,5 MSEK och svarstid 14 dagar (?!). Bertilfortsätter att bevaka.

Wetseras registreri ng i siöfartsregistret/äga rf örh å llanden (J o h a n )

Väntar på "betalnings-dokument" från Peter Fäldt för undertecknande, att köparna har fått
betalt av Wetseras vänner. Har fått dokument från Magnus Dage men inte skickat in något

mer till Transportstyrelsen. Awaktar men behöver få i dokumenten till Transports§relsen

senast L2/3.

Försäkring {lohan}
Vi har fått en offert på fullvärdesförsäkring (5 MSEK) där ansvar ingår. Kostnad 50.O00r/år.

Förutsättning att hon liggervid kaj och under uppsikt. Är det värt denna kostnad? Kanske

bara ska ta ansvarsförsäkring. Frågan behöver diskuteras mera.

Behöver vi sprinkler, alarm... när hon ligger i vattnet och vi har aktiviteter?

OBSI tänk på faran med linolja och även vi kapning av metall och svetsning! tas upp på

arbetsmötet den 7213.

Simskola och andra aktiviteter pohan)

Anneli har haft kontakt med Astrid om simskolan och sponsring'

Beslutades att v i sponsrar med 10.000:- och ser helst inte fler sponsorer. I så fall ska vi vara

huvudsponsor. Det är viktigt att det är "vät'' akivitet.

e)

10) övriga frågor
lnga övriga frågor

11l Nästa styrelsemöte
2513kl 16 på Epokgården.


